

乘客優惠
Passenger Promotion

顧客服務熱線
Customer Service Hotline

2372 0638
sunbus.com.hk



331, 331S

馬灣島內「樂悠咭」4 及 5 月 免費乘車優惠

時間	2026 年 04 月 1 日頭班車至 05 月 31 日尾班車
優惠詳情	於 2026年4月1日至5月31日 期間，凡持有「樂悠咭」之長者，於指定區間乘搭 331 或 331S 線可享免費乘車優惠。 詳情如下： 1. 優惠範圍（只限馬灣島內路段）： 去程：馬灣（珀欣路）上車至 基慧小學 站 回程：基慧小學站上車至 馬灣（珀欣路） 2. 使用方式： 符合資格之乘客只需在上車時向車長出示「樂悠咭」即可。 無需拍卡。如乘客照常拍卡，系統將會扣除相關車資，事後將不設退款。 3. 注意事項： 本優惠不適用於往返荃灣站或荃灣西站路段。 如有任何爭議，本公司保留最終決定權。



331, 331S

Free Travel within Ma Wan for JoyYou Card Holders (Apr & May Only)

Promotion Period:	From the first departure on April 1 2026 to the last departure bus on May 31 2026.
Promotion Detail:	A special promotion for JoyYou Card holders throughout April to May 2026. Eligible passengers can enjoy free rides on Routes 331 and 331S for designated sections within Ma Wan. <u>1. Eligible Sections (Within Ma Wan ONLY): :</u> Outbound: From Ma Wan (Pak Yan Road) to Kei Wai Primary School Bus Stop. Inbound: From Kei Wai Primary School Bus Stop to Ma Wan (Pak Yan Road). <u>2. How to Use:</u> Eligible passengers simply need to show their JoyYou Card to the bus captain upon boarding. <u>DO NOT tap your card.</u> No refunds will be provided if the fare is deducted by tapping. <u>3. Important Notes: :</u> This offer is NOT applicable for trips to or from the Tsuen Wan area (Tsuen Wan / Tsuen Wan West Station). Our company reserves the right of final decision in case of any disputes.